
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 – __/25  

_____.2025. године 

 

 

 

                                                           З А П И С Н И К 

 

са 54. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 29.01.2025. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

 

Седници су присуствовали: председница Градске општине Севојно Мирјана Ђурић, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Милија Кулашевић, Борко Вујовић, 

Верица Маричић, Игор Мариновић, Младенко Марковић и Живан Ршумовић,  начелница 

Управе Биљана Старовла и запослени у Управи Небојша Босиљчић.   

Већник Миливоје Јеремић је најавио одсуство. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ФИНАНСИРАЊУ ПРОГРАМА КОЈИМА СЕ 

ЗАДОВОЉАВАЈУ ПОТРЕБЕ И ИНТЕРЕСИ ГРАЂАНА У ОБЛАСТИ 

СПОРТА СРЕДСТВИМА БУЏЕТА ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 

2025. ГОДИНУ 
 

2. РАЗНО 

 

 Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

  

 Известилац по првој тачки дневног реда био је Милија Кулашевић, члан Већа задужен за 

спорт, културу и информисање. Обавестио је чланове већа  да је на основу Јавног 

обавештења о покретању поступка за одобравање годишњих програма у области спорта за 

2025. годину Спортски савез града Ужица, као надлежан и за Градску општину Севојно  

поднео предлог годишњих програма организација у области спорта са седиштем на 

територији Градске општине Севојно  за пет  спортских удружења за финансирање из 

буџета Градској општини Севојно.  



Спортска удружења која су аплицирала  преко Спортског савеза града Ужице, као 

овлашћеног, за подношење годишњих програма у име клубова који су чланови Савеза, за 

доделу средстава из буџета Градске општине Севојно ради реализације годишњих 

програма су:  Карате клуб „Севојно“, Севојно, Гимнастички клуб „Севојно“, Севојно,  

Фудбалски клуб „Севојно“,Севојно, Спортско удружење „Севојно“, Севојно и Женско 

кошаркашко удружење „Севојно“, Севојно 

Комисија, формирана од стране председнице Градске општине, пре вредновања 

квалитета годишњих програма је извршила категоризацију спортских удружења на основу 

поднетих пријава преко Спортског савеза Ужице а у складу са Правилником о 

категоризацији спортских организација на прописаним обрасцима. 

Комисија, са лицем одређеним за пружање стручне и административно-техничке 

помоћи Комисији најпре је извршила формалну проверу пријава и документације  и  

констатовала да су пријаве благовремене, поднете у року. На основу увида у  

документацију утврђено је да АМКСУ „HIGHLANDER” Севојно није доставио прописану 

документацију на основу које би Комисија извршила категоризацију а да са годишњим 

програмом није ни аплицирао тако да је изузет из даљег поступка.  

Спортска удружења; Карате клуб „Севојно“, Севојно, Гимнастички клуб „Севојно“, 

Севојно,  Фудбалски клуб „Севојно“,Севојно, Спортско удружење „Севојно“, Севојно и 

Женско кошаркашко удружење „Севојно“, Севојно, наког увида у достављену 

документацију и бодовања испунили су услове прописане Правилником да се уврсте у 

категорисана удружења.   

Након извршене категоризације Комисија је поступак одобравања годишњих 

програма  достављених  у предвиђеном року вршила у више  фаза. 

У првој фази Комисија, са лицем одређеним за пружање стручне и 

административно-техничке помоћи Комисији најпре је извршила формалну проверу 

пријава и документације  и  констатовала да су пријаве благовремене, испуњавају 

формалне услове за учешће, на основу Јавног обавештења,  у погледу подносилаца, форме 

предлога и адекватности предложеног програма и да могу бити узете у разматрање. 

Након извршене формалне провере Комисија је приступила другој фази конкурсног 

поступка. Приступило се вредновању квалитета програма према утврђеним критеријумима 

за вредновање годишњих програма на прописаним обрасцима, сваки члан Комисије 

појединачно и на крају утврђена Листа вредновања годишњих програма са укупним и 

просечним бројем бодова. 

Прелиминарна листа од 14.06.2025. године где су спортска удружења за 

реализацију годишњих програма предвидела много већа средства у односу на ревидира 

приликом израде буџета, Кулашевић, као известилац истакао је да Комисија у односу на 

планирана средства на позицији за спорт  предлаже Већу да се средства доделе на следећи 

начин:   Фудбалском клуб „Севојно”, Севојно  и Спортском удружењу „Севојно”, Севојно  

по 2.600.000,00 динара, што чини максималних 20% од средстава буџета планираних за 

област спорта, Карате клубу „Севојно”, Севојно и Гимнастичком клубу „Севојно”, 

Севојно по 640.000,00 динара и  Женском кошаркашком удружењу „Севојно“, Севојно 

500.000,00 динара. Укупан износ предложен за реализацију годишњих програме износи 

6.980.000,00 динара. Преостала средства  планирана буџетом за област спорта потребно је 

распоредити за спортска такмичења од посебног значаја за локалну заједницу и  

унапређење заштите здравља спортиста. 

 



      

 На крају излагања Кулашевић је нагласио да је изнео предлог Комисије, али да је 

на Већу коначна одлука о додели средстава уз услов да су спортска удружења доставила 

прописане завршне Извештаје о реализацији годишњих програма за 2024. годину са 

прописаном документацијом из које се види да су средства наменски утрошена. 

 

Небојша Босиљчић се јавио за дискусију и истакао  да су сва удружења доставила 

Извештаје о реализацији годишњих програма за 2024. годину са прописаном  

документацијом и након извршене контроле утврђено је да су средства наменски 

утрошена а што је услов за одобравање годишњих програма за 2025. годину.  

   

Потом је, без веће дискусије, са 8 гласова „ЗА“ донет  Закључак о усвајању 

завршних извештаја и реализацији годишњих програма за сва четири удружења о Решење 

о одобравању годишњих програма и додели средстава за финансирање/суфинансирање 

програма организација/удружења којима се остварују потребе и интереси грађана у 

области спорта средствима из буџета Градске општине Севојно за 2025. годину.   

  

2. разно  

 

 

Под тачком разно  Милија Кулашевић, члан Већа задужен за спорт, културу и 

информисање истакао је да, на основу Закона о спорту и Правилника о финансирању 

програма којима се задовољавају потребе и интереси грађана у области спорта у граду 

Ужицу, Градска општина Севојно у обавези да 60 дана након усвајања буџета објави Јавно 

обавештење о финансирању програма којима се задовољавају потребе и интереси грађана 

у области спорта за наредну 2026. годину, којим се спортска удружења са територије 

Градске општине Севојно  обавештавају да поднесу годишње програме.  По правилнику је 

надлежна управа за друштвене делатности, а пошто Градска општина Севојно нема ту 

службу мишљења сам да то треба да уради Веће и објави Јавно обавештење. Већници су 

се сагласили да се Јавно обавештење објави под датумом одржавања ове седнице. 

 

Председница је закључила седницу у 10.20 часова. 

 

   Записник водила:                                          

    Славица Марић        ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                                 Мирјана Ђурић        


